
PROTOKOI, NR XLV 05
z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie odbytej w dniu 8 listopada 2005 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie
zwolanej w trybie $ 23 ust. 1 Statutu Gminy Jpdrzejów.

Ad.  1.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 1535 otwarla obrady XLI

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Obrady rozpoczeto przy obecnoÉci na sali obrad 19

radnych na stan 21 radnych, co stanowi 90,48 Yo og6tu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqca Rady powitala przybylych na sesjp goici w osobach: Burmistrz

Marek Wolski, Zastgpca Burmistrza Marcin Piszczek, Dyrektor ZOZ w Jpdrzejowie

Stanislaw Stelmasinski, Naczelnik Wydziatu Zdrowia Starostwa Powiatowego Tomasz

Kowalski. Przewodniczqca Rady powitala radnych, naczelników wydzialów Urzgdu

Miejskiego oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnej Marii Baraiskiej na sekretarza

obrad.
Radna Baraúska wyrazila zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radn4 Marig Baraiskq.

Porzqdek obrad.
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie pomocy publicznej i restrukturyzacji finansowej Zespolu Opieki

Zdrowotnej.
3. Zamknipcie obrad.

4 d . 2 .
Radny Jan Zigbiúski zapytal, jak wygl4da sytuacja z oddziaLem chirurgicznym: czy

dyrektor mo2e zapewnió, 2e jpdrzejowski szpital nie zostanie bez tego oddzialu. Co jest

podlozem problemów, o których wiadomo z prasy. Jaki bpdzie ksztalt szpitala w przyszloSci?

Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej Stanislaw Stelmasiñski odpowiedzial,
ze w sierpniu lekarze z oddziatu chirurgicznego zlo2yli wypowiedzenia umów o prace

w trybie ustawowym, uznaj4c, 2e nie mog4 pracowaó w tak zlych warunkach. Prowadzone

se rozmowy zmierzajqce do znalezienia nowej ekipy, bo szpital nie moze zostaó bez oddzialu

chirurgicznego. Od grudnia rozpocznie sig remont tego oddzialu; planowany koszt remontu

to 150 000 i bgdzie pokryty z pienigdzy szpitala z kontrakfów z NFZ, choó tego nie powinno

sig robió.
Radna Elzbieta WiÉniewska - w ntñqzku ztym, ze w mediach mówi sig, iz miasto nie

udziela Ladnej pomocy szpitalowi- pyta, jaka pomoc byla udzielona szpitalowi przez miasto
rv 2004 roku.

Burmistrz Marek Wolski upowaznil Skarbnika Gminy Bozeng Ciepluch do udzielenia
odpowiedzi.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch powiedziala, 2e nie pamigta, jakiej kwoty dotyczyla
decyzja o umorzeniu podatku. Kwota w uchwale - 52 000 i kwota 4 000 odsetek, to jest

wlaSnie Io, z czym ZOZ w Jpdrzejowie zalega i po podjgciu uchwaly bgdzie jednoznaczne

z umorzeniem. W poprzednich latach równiez byly umorzenia, ale w tej chwili Pani Skarbnik

nie jest w stanie powiedzieó dokladnie, o jaka kwotg chodzilo. Jest to kwota okolo 200 000.
Radny Andrzej Hatny zap74al, czy w miesi4cu grudniu bpdzie funkcjonowala poradnia

kardiologiczna, urologiezna, ortopedyczna; jeéli tak, to z kim dyrektor bedzie pracowal, skoro
kardiolog jest na wypowiedzeniu, pozostali lekarze zlo|yli wypowiedzenia. Bylo duzo
rozmów, kiedy byla likwidowana poradnia przeciwdzialania alkoholizmowi; bylo to bardzo
bulwersuj4ce. Jak bgdzie wyglqdalo zabezpieczenie chirurgiczne? Dzié jest 8 listopada,



wypowiedzenia zostaly zlo2one 3 miesi4ce temu i przez 3 miesi4ce nie ma nowego zespolu,

a do konca listopada jest malo czasu. Radny Hatny chce sig dowiedzieó jako radny i jako

mieszkaniec tego miasta jak bgdzie wyglqdalo zabezpieczenie chirurgiczne. Jak bqdq sip

leczyó mieszkaírcy w naglych przypadkach? Przenoszenie do innych szpitali wymaga

uzgodnieá duzo wczeéniej. Jezeli nie znajdzie sie nowy zespól, to co z personelem srednim?

Co z oddzialem ratunkowym, który nie ma mozliwoSci funkcjonowania bez oddzialu

chirurgii? Radny Hatny dodal, 2e jest mu przykro, 2e musi te pytania zadawaó w tym miejscu.

Dyrektor Stanislaw Slelmasiñski powiedzial,2e jeileli ktoÉ opowiada.2e lekarze maj4

pracg gdzie indziej, to jej nie maj4. Dyrektor czeka cierpliwie, a2lekarze przyjd4i powiedz4:

pomyliliÉmy siQ, chcemy zostaó. ,,Ja nie moge ekipy ... z ludími powaznie rozmawiaó,

ie przychodzqod 1 listopada, czy od I grudnia, bo z nikim nie mogg niepowaznie rozmawiaó,

tak, jak poczynania s4 niepowa'Zne, powiedzmy sobie, chirurgów. Przestaúmy przesadzaó

i opowiadaó rózne herezje. Bo póki co to ja nie wiem, bo rózne zabiegi, ja wiem, ze dla

przykladu szef Izby Lekarskiej sam mi powiada: sluchaj, ja bgdg rozmawial, bo to, bo tamto,

üo siamto itak dalej i tak dalej. Jate2 nie chca pozbawiaó tych chirurgów pracy. Ale ja nie

bgdg rozmawial zludámi, bo ja ludzi nie a¡¡olnilem. Jak sig ludzie zwolnili, to powinni sobie

zdawaó z tega.sprawg, czym to grozi. Bo panowie doktorzy nie maj4 pracy na terenie

Wojewóda*a S*ietokrzyskiego. Odnoénie oddziafu ratunkowego, to przede wszystkim

o oddzial ratunkowy, to jakby nie bylo pytanie nie pod moim adresem tylko pod adresem

moich poprzedników,2e tak prowadzrli tqinwestycjg, 2e prokuratura na tym siedzi i nam

wi4ze rpce prokuratura, bo nie bardzo wiemy, jak robió. I jest dzigki StaroÉcie z kontraktu

wojewódzkiego 600 000 zl. Ja jestem zdziwiony, bo ludzie siedz4 w bloku operacyjnym

i robi4 juz ten blok operacyjny. Bo ja mam pytanie, jak to sig stalo, ze w grudniu 2002 zeszedl

wykonawca z inwestycji bez zadnego protokolu; nikt niczego nie zobaczyl i to, co juz zostalo

zaplacone. to dzié trzeba daó prawie 100 000 zl za dach. którego nie ma. Zostalo tak zrobione,

ze wszystko jest pozalewane. Gdzie byli odpowiedzialni za to ludzie w tym szpitalu,

zacznljmy od tego rozmowg".
Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik powiedziala, 2e dyrektorowi zadawane s4 pytania,

które zadajq mieszkaúcy. Czgsto nie maj4 oni rozeznania, 2e szpital jest w gestii powiatu'

a oSrodki zdrowia w gestii gminy. Czgsto do radnych gminnych skierowane sq rózne pytania

na temat szpitala. Mieszkaúcy pytajA, czy mamy pewnoÉó, ze szpital bpdzie istnial. Chcemy

mieó pewnoéó, ze bgdzie istnial, bo jest potrzebny. Poruszone tutaj byly sprawy personalne.

Pan Dyrektor czeka, 2e chirurdzy przyjdq do niego; wie, 2e chirurdzy nie maj4 pracy. Moze

byó sy.tuacja odwrotna. Pan, jako pracodawca tez mo2e wyra2aé chgó, wolg i Zyczenie

rozmawiania z chirurgami, którzy jakby nie bylo, se pracownikami Panu podleglymi.

Co bgdzie, jezeli nie przyjdq? Na pracodawcy, na dyrektorze, tez civy obowi4zek

rozmawiania z ludámi na rózne drazliwe tematy, a nie tylko oczekiwania, 2e ludzie sami

zaczn¡. Jezeli ludzie zrobili jakié krok, który Pan uwa2a za falszywy, mamy proSbg, aby Pan

zechcial z chirurgami na te tematy drazliwe rozmawiaó.
Dyrektor Stanislaw Stelmasiúski powiedzial, ze ma opinip bieglego s4dowego

w zakresie rachunkowoSci finansowej, który wrQcz stwierdzil: jezeli bylaby prowadzona

gospodarka finansowa w tym szpitalu taka, jak do roku 2003, to szpital by zbankrutowal.

Jeaeli byla taka polityka gospodarcza. 2e 87 o/o wszystkich kosztów pochlanialy koszty

osobowe, to jak za 13 oA mo2na leczyó i utrzymaó cal4 infrastrukturg itd.? To w ogóle trzeba

byó geniuszem, zeby w ten sposób rzqdzió. Stwierdzil to wyraánie biegty.
Radna Elzbieta WiSniewska'. wkraczamy w delikatn4 materig. Wydaje mi sig, ze nie

ma na sali innych dyrektorów szpitala, którzy by mogli sig obronió. Wydaje mi sig, ze tego

typu wypowied| Dyrektora jest nie na miejscu. My mówimy o tym, co Pan robi i co Pan

zamierza zrobió. Jeéli jest nie usatysfakcjonowany wypowiedzi4Pana Pan radny, to ma prawo

byó nie usatysfakcjonowany i powinien to powiedzieó. Tak mi sip wydaje; tak to powinno

wygl4daó. A nie teraz zwalaó wing na innych dyrektorów, którzy byli przed Panem

dyrektorami. To Pan objql stanowisko kilka lat temu i Pan jest za to odpowiedzialny. Pytanie



nastgpne w zwiqzku z budow4 nowego szpitala: poniewa'2 rada Powiatu podjqta uchwaig

o budowie nowego szpitala - co Pan ma zamiar zrobió z budynkiem, który w tej chwili peini

funkcjg szpitala i z nowo powstalym budynkiem - bo Pan powiedzial, Ze to jest bubel. O ile ja

jestem dobrze zorientowana - mam nadziejg, 2e dobrze - to ten budynek nolvy byl budowany

wedlug wszelkich wymogów Unii Europejskiej. Ja bym prosila, zeby w tej chwili naprawdp

ograniczyó sip do odpowiedzi na pytania, które dotyczq Pana, a nie przedstawia Pan zte rz4dy
páRskich poprzedników, którzy, jeszcze chwileczkg, jeszcze nie jest nikt o to pos4dzony, ze

takie byly. Nie ma na sali tych ludzi, wigc nie rozmawiajmy o nich.
Dyrektor Stanislaw Stelmasiíski. Chcialbym uprzejmie zwróció Paústwa uwagQ na to,

ze po raz pierwszy, od kiedy szpital zostal przeksztalcony w samodzielny publiczny zaHad

opiéti zdrowotnej, zostaly zbilansowane koszty z przychodami i to dzigki temu szpital jest

w takiej sytuacji, jakiej jest; ze to tylko w roku 20A4 zdigto o I 000 350 zl zobowiqzania.

Chcialbym uprzejmie zwróció uwagQ Paústwa równiez na to, ze rok biez4cy zapowiada sig

zrównowa2eniem równiez kosztów z przychodami. Chcialbym równiez zwrócic uwagQ

Paústwa na to, ze kontrakt w 2003 roku byl mniejszy od kontraktu z 99 o 1,7 ml. Teraz

nalezaloby siq zapytaó dlaczego. Ano dlatego, 2e kontrakt z roku na rok nie byl wykonywany.

Ja myélg, ze Panstwo maj4 obiegow4 wiedze na temat budowy szpitala. Bo jest obiegowa, bo

jest z prasy, która pisze to, lub co innego. Proszp Pat'rstwa. Bpdzie budowany, bo taka byla

wola RadyPowiatu, nowy szpital w okresie od roku 2006 do koica roku 2010. Nie wynika to

z czystej kalkulacji Rady, 2e moae trzeba by sig dobrze spoleczeústwu Powiatu przedstawió;

*yniku-ztego, zew rozporz4dzeniu zbiea4cego roku minister okreélil, 2eieíeli szpitale nie

bgd4 spelniaó warunków okreSlonych w rozporzqdzeniu do kofrca 2010 roku, to zostan4

zlikwidowane. Jest warunek, 2e musz4 do 31 grudnia tego roku przedstawió zatwierdzony

i zaopiniowany pozytywnie przez Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego program naprawy.
poniáwaz istniejqce obiekty szpitalne nie spelniaj4 w Swietle tych przepisów prawie Zadnyclt

warunków i koszt remontów ksaaltuje sig w m3 od 800 do 1000 zl, to remont tego budynku

bylby niewiele tahszy, albo w ogóle nie taúszy od budowy nowego. W tej sytuacji Rada

pbstánowil a, ze bgdzíe sig budowaó. W zwiqzku z powyiszym nie bqdzie sig burzyó danych

6udynków, bo to nie jest dzisiaj kwestia techniczna postawienia budynku w przeci4gu pól

roku, roku itd. Kwestiá jest innej natury: finansowej. Bgdzie to kosztowaÓ w granicach 50 ml

z]. Je1eli Powiat by chcial tylko i wylqcznie z samych swoich Érodków budowaÓ, bylaby to Ya

rocznego budzetu przez te lata. Wobec powyzszego nie ma o tym mowy i trzeba zabiegaó

o Érodki pomocowe, bo sig z wiasnych nie zrobi. DziS problem techniczny jest taki, ze my

wstgpnie rozmawiamy i szpital jest w stanie byó postawiony za 3 miesi4ce, bowiem buduje

sip dzisiaj innymi metodami, niz sig budowalo przedtem. Tu nie ma problemu technicznego -

jest proble* finansowy. Dlatego rok 2006 trzeba przyjqÓ jako rok przygotowania

dokumentacji do budowy, bowiem nie ma powierzchni, na której to powstanie. trzeba

wykupió grunt Wladowalo sip juz 8,5 ml w blok operacyjny i jeszcze frzeba 8,5 wladowaó

i Ugdzie tazem 17 ml kosztowal i nigdzie drozszego pewnie w Polsce nie ma. Chcialbym

zwroció uwagQ, ze nowy blok, w tym systemie, który my chcemy zrobió kosztuje 4,2 ml. Tu

jest cale nieszczgécie, bo nie mozemy tego zburzyó, bo co by spoleczeústwo powiedzialo.

W tej sytuacji jest dodatkowy problem: jak pol4czyó nowy budynek z nowym blokiem

operacyjnym. Trzeba takie rozwiqzanie architektoniczne, czy urbanistyczne robió, Zeby to

zmie$ció. W tej sytuacji trzeba wykupió grunt. Rok 2006 jest przeznaczony na opracowanie

wszelkiego rodzaju dokumentacji, wykup gruntów itd. Ja bym tak bardzo nie byl przekonany,

Leto, co zostalo postawione, to odpowiada warunkom unijnym, bo jest nieco inaczej. Trzeba

bylo juz w tym roku przeprojektowywaó oddzial ratunkowy, bowiem nie spelnia warunków

technicznych. Dla przykladu: ktoi zaLoZyl miesi4c wczeéniej kaloryfery, a dzii frzeba

wymieniaó inne kaloryfery. W roku, w którym to robiono równiez obowi4zywal przepis, jakie

ma byó centralne ogrzewanie. Dzisiaj szpital bpdzie mial okolo 30 ton zlomu, za który

zap\acil po cenie normalnej, ateraztrzebato oddaó nazlom, bowiem wszystko bylo robione

na wariackich papierach. Jest wiele metrów kwadratowych marmuru, który sig do niczego nie



nadaje, poniewaz nie jest antypoÉlizgowy, tylko giadki, bo ktoé tego nie przewidzial itd.

Co do starego budynku - nie mozemy sobie pozwolió na to; co by przez dwa lata bylo z tymi

ludámi? Dlatego jest koncepcja gdzie indziej. Docelowo planuje siQ rozbudowq

w pomieszczeniach Zakladu Opiekuiczo Leczniczego. Wszyscy sobie zdajemy sprawg, 2e

spoleczenstwo sig starzeje i coraz wigcej jest ludzi starych i gdzieé ttzeba ich polozyó. W tych

pomieszczeniach chcielibyimy to zrobió. Proszg pafistwa. Jednakowa obsluga personalna

ilud"kuiertw ZOL l5Józowym jak i w 60-cio. Takie s4przeliczenia zatrudnienia

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik zapytala, czy ma rozumieÓ, 2e na

pytanie, czy szpitai bedzie istnial dyrektor odpowiada negatyrvnie. JuZ od kilku lat

spotecreRstwo jest npkane wizj4 2e ze szpitala bgdzie zrobiony ZOL, natomiast nie bqdziemy

Áieli srpitala. Nam chodzi o utrzymanie szpitala. Nie wiem, czy którykolwiek powiat ma tak4

tragiczn4 sytuacjg ze szpitalem, jak my. St4d nasze i mieszkaiców naszej gminy, jako

najblizszej szpitalowi, zainteresowanie tym tematem.- 
Oyrektor Stanislaw Stelmasinski: Pani Przewodniczqca ma calkowit4 racjp maj4c

obaw-y. Proszg Paistwa. Od roku 99 nie ma tak, ze kfos bgdzie do tego doplacal, bo s4

wzglAdy spoleczne. Dzisiaj, kiedy w Polsce prawie wszystko sig sprywatyzowalo, to nie ma

celéw rpoi..rny.h dla hurtowni farmaceutycznych, nie ma celów spolecznych dla dostawców

oleju opalowego, nie ma celów spolecznych dla dostawców energii elektrycznej. Za to

wszystko trzeba zaplació. To, co sig Pani Radna Wiéniewska oburza, to jakby dalej ta

gospodarka byla tak prowadzona, to prosze paírstwa, wszystkie zalegloSci, które wynoszq9,4

ml pochodzqz lat poprzednich, one s4 zmniejszone o milion trzysta piqódziesiqt. Ale to

kosituje ogromny -yril.k, to kosztuje z jednej strony oszczgdnoéci.w kosztach a z drugiej

strony zr,vigkszenie kontraktów. Proszg Pañstwa. W Województwie Swigtokrzyskim szpitale

powiátowe maj4 nadwykonania 16,4 ml zl na wykonanie usfug medycznych w caiym

województwie-za pól roku, a my mamy 400 do tylu, niewykonane. To, cry szpital bpdzie

istnial zale1eó bpdzie od tego, czy bpd4 pacjenci. Bo jezeli tym pacjentom bqdzie sig

wmawialo, ze sq tragiczne beznadziejne warunki itd. i to sie bedzie mówilo na caly kraj -

moze dalej, to oczywiécie, ze nie bpdzie pacjentów. Chca Paistwu powiedzieÓ, ze wedlug

statystyk, jakie sa w posiadaniu, w granicach 6 200 - ó 500 pacjentów z naszego powiatu

t"cry rig gdzie indziéj. Pacjent nie musi byó karmiony, 2e w tym szpitalu jest wszystko

najgorsze. A1", prosrg Paústwa, toczy sig proces s4dowy i prasa pisze o procesie sqdow-ym, to

p.o-rrp mi wieriyó, ze obawy maj4 pacjenci, ze przychodzq. Nie ma mowy, 2e szpitaI.... bo

srpitat sig po próstu bilansuje i szpital ze szpitali w Województwie Swigtokrzyskim aktualnie

¡¡u j.dnA z lepszych i mnie nie jest potrzebna ani zlotówka niczego. Tylko proszQ Panstwa,

trziba rpru*g zalatwió z zalegloiciami i dlatego Sejm podjql decyzjq o restrukturyzaqi

i pomocy publicznej i z ty-tulu tej pomocy publicznej my bpdziemy mieli w granicach 3 ml zi.

lézeti Upaiiemy plació pozyczkp restrukturyzacyjn4 w przeci4gu 5 lat j4 splacimy, to 2,3 ml

mozemy mieó umorzone * 50 yo. Jezeli siuchaó zapowiedzi aktualnie ludzi rzqdz4cych, to

moze byó umorzona tapo2yczka. Co sig tyczy dalszej organizacji szpitalnictwa, to chcialbym

uprzejmie powiedzieó, 2e 2aden rejestr szpitali publicznych na dzieú dzisiejszy nie jest brany

pod uwagg. Bo to sig mówilo rok temu, dwa lata temu, bo glównym inicjatorem tego

tudzetowania szpitali, rejestru szpitali publicznych bylo forsowane przez PiS. Jak Pafrstwo

wiedzq PiS sig ztego wycofuje. Nie ma budzetowania, nie ma rejestru szpitali publicznych

itd., natomiast bpda szty érodki poza skladk4 zdrowotne na wysoko specjalizowane szpitale

z budzetu pañstwa. Wobec powy2szego te wysoko specjalizowane nale2y potraklowaó jako

kliniki i szpitale jak. centrum kardiolo giczne, centrum onkologiczne itd. Szpital jezeli chce

trwaó, to ten szpital musi tak pilnowaó kosztów, a jednoczeSnie dbaó o komfort. Chcialbym

uprzejmie powiedzieó, ze kontrakt roku, dla przykladu 2004byl o 2,5 ml wigkszy niz.w 2003.

a o 500 tysigcy w roku 2005 jak w ubieglym roku. A zatem tutaj zadbano o to; przeciei

inaczej nie byloby zbilansowania. Ja chcg zwróció uwagq, 2e koszty zostaly zmniejszone

o 1 75b 000 Ale przecieija nie bgdp zwolywal konferencji prasowej i opowiadal jakie to ja

mam osi4gnigcia. Ano mam takie osi4gnipcia, ze nie generujg i nie zadfuzam szpitala. Bo mi



za to plac4 dobrze, zebym pilnowai tego interesu. A to, 2e taka czy inna atmosfera jest, to

proszg sig nie dziwió. Jezeli S7 % byly koszty osobowe, to proszg mi powiedzieÓ, iak mozna

za 13 o/o wszystko zrobió. Jezeli Sciska sig koszty osobowe, bo trzeba iciskaó, bo to jest

najwigkszy koszt, to nie ma szans, zeby szpital maj4cy powyzej 55 % koszty osobowe

wytrzymai. Ale chca uprzejmie powiedzieó, ze program naprawy finansów szpitala zostal

opru.o*uny w 2003 roku i zalwierdzony przez Radp Powiatu. Jest on konsekwentnie

réalizowany- nawet z wyprzedzeniem. W tym programie sig zakladalo, 2e w 2006 sig

zbilansuje; nie mozna bylo czekaó na ten czas, bo by ten szpital padl. Zatrudnienie musi byÓ

dostosowane do mozliwosci. Przecie2 to, ze takie ogromne pieni4dze szly na koszty osobowe
- to nie bylo leków. I dalej podnosi sig, 2e leków nie ma. Jak mogq byó leki, dla przykladu na

tym nieszczqéliwym oddziale chirurgicznym, kiedy ten oddzial za 295 000 nie wykonal za 10

miesigcy kontraktu. To po prostu szpital nie dostal 295 0OO, które mozna bylo przeznaazyc na

leki, na sprzQt jednoraiowego uzytku, na wyzywienie lepsze itd. To sq fakty wynikaj4ce

z cyfr, u ̂ ", chcenia lub niechcenia dyrektora. Tu dyrektor nie ma nic do gadania. Dyrektor

*u*i pilnowaó interesu, jezeli chcemy mieó szpital. Wszystko robimy, zeby byl ten szpital.

Dlatego z:wracamy sip do wszystkich, 2eby pomogli temu szpitalowi.
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik uwa2a.2e je2elt chodzi o Radg Miejskq

w Jgdrzejowie nie mo2na nic zarzució. Od 1998 roku pomagaliSmy umarzaj4c dlugi jeszcze

tu lggl rok, nie mówiqc o tym, 2e byly kierowane dotacje na pomoc szpitalowi. Proszq sig

nie dziwió Panie Dyrektorze, ze zadajemy pytania, ale pytamy w imieniu naszych

mieszkafrców, którzy se zatroskani sytuacj4. Ja chcialabym anrróció uwagQ, mo2e nawet Pana

prosió, ze konflikty niczemu nie sluz4 i zwracamy sig z apelem, aby dz\alania zarówno

dyrekcji szpitala jak i lekarzy, pracowników, szty w kierunku zgody. Stare przyslowie:

,.Lgodábuduje, niézgoda rujnuje". Tego w naszym miescie, gminie i powiecie, ze wzglpdu na

sytuacjg ,rpitulu, doéwiadc"amy. Bardzo milo bylo nam uslyszeó, 2e Pan nie generuje

¿lugOü ze szpital wychodzi z zadlu2enia, a byloby nam równiez milo slyszeÓ, ze jezeli

chodzi o uklad osobowy, personalny, w szpitalu jest równieZnaiak najlepszym poziomie. ze

sig Paústwo nie konflikiu¡ecie, dlatego, 2e my, mieszkaírcy, znamy naszych lekarzy od wielu

lai i mamy do nich pelne zaufanie. Dlatego ten konflikt bardzo nas boli. Myé19, ze mówiQ nie

tylko w iwoim imieniu - kiwaj4 glowami Paústwo Sohysi zaproszeni za dzisiejsz4 sesjg.

Mówig równiez w imieniu Paistwa radnych, z którymi rozmawialam wczeéniej.

Radna Janina Szreniawa: Powiedzial Pan, zeby lekarze Pana przeprosili, 2e zloLyh

wypowiedzenia. Lekarze chcqpracowaó, a Pan mówi, irc jeieli nie bqdzie ludzi to nie bgdzie

pr*y, nie bgdzie szpitala. Proszg Pana. Jak nie maj4 czym pracowaé, to jak bgdq pracowaó?

irani Radna Wiiniewska. Bardzo dobrze. My bardzo malo wiemy o szpitalu. Gdyby dzié nie ta

uchwala, to byémy nic nie wiedzieli, wigc bardzo dobrze, 2e Pan dyrektor nam tu wyjaSnil

ima prawo wyja$nió. Pani mówi ,,ile Rada..." Ja jestem trzeci4 kadencjq i Rada daje na

szpitai. Tylko Panie Dyrektorze. Ja na pewno muszp podnieSó rQkP za tym, íeby

przeglosowaó tq uchw-alg, bo przecie2 to bylby koszmar, zebym nie przeglosowala, ale co

baf4 Czy Pan poszedl do Pana Starosty, czy rozmawialiécie na konwencie wójtów,

burmistrzów; mamy 9 gmin;jakby do tego budzetu na ten rok wszystkie gminy przynajmniej

po l0 000 daly, zebyÉmy szpital wyci4gngli z tego zaüuhenia. Trzeba gdzieé szukaó tych

pieniqdzy, nie tylko w naszej gminie, bo my dajemy i dawaliémy.- 
Dyrektor Stanislaw Stelmasiúski. Pani radna ma duzo racji mówiQc o tym. Ja z Panem

Naczelnikiem Kowalskim byliémy, by Starosta wyst4pil do przewodniczQcych rad gmin

o wprowadzenie do porz4dku obrad kazdej rady gminy sprawy udzielenia pomocy finansowej

szpitalowi. Na kazdej sesji rady gminy byliémy obecni; na kazdej sesji zapadly decyzje

o udzieleniu pomocy 5 000 - 20 000 zl. Z tego wszystkiego, mimo, ize byly uchwaly rady, to

tylko jedna gmina przekazala l0 000 To nie wszystko. Ilu jest biznesmenów w Powiecie

Jgdrzejowskim, potr4*try od drobnych, a skoiczyr,vszy na powa2nych, wyst4piliémy

o udzielenie w miarg posiadanych mozliwoSci pomocy publicznej. Odezwaly sig trzy

podmioty gospodarcze i czwarty, który przekazal nam 200 sztuk poScieli. Jeden z piekarzy



zaoferowal nam przez dwa dni po ileé tam potrzebnych bochenków pieczywa. natomiast dwa

podmioty gospodarcze, migdzy innymi jeden z powuhnych biznesmenów w Jqdrzejowie -taki

sobie najzwyklejszy biznesmen dal 300 zl- dal 200 zt. My i za to dzigkujemy, ale chcA

powiedzieó, ie najzwyklejszy rolnik w tym powiecie wigcej dawal, bo jezeli dostaliSmy
prawie 8 ton zboza, to jest to sporo. Jezeli dostaliémy 15 - 20 ton ziemniaków, to tez wigcej

ni120O zl Gdyby chcieli dawaó ci ludzie, którzy - zdawaloby siq, ze mogq daÓ .... Szpital sig

wtedy widzi, jak juz siq polozy w tym szpitalu, a tak, to jest tam wlaéciciel, niech ten

wlaSciciel sip martwi. Nie ulegaw4tpliwoÉci,2e sprzpt w szpitalu jest lichy; ma 30 i wigcej

lat. To czy sprzgt bgdzie dobry, nowy, nie zale2y tylko i wylqcznie od dyrektora. Paústwo

doskonale wiedz4 ze se kontrakty na uslugi medyczne. Jezeli z kontraktu weámie sip

pieni4dze na zakupy inwestycyjne, to jak przyjedzie NFZ na kontrolq, to po prostu uniewazni

kontrakt. My mozemy robió z wlasnych Srodków. Mozna by powiedzieÓ, jak to robi4 inne

szpitale. Znamtaki szpital, który ma 2 ml przychodów wlasnych z tytulu dzietlaw i najmu, bo

ma pomieszczenia, jest fundacja, sq apteki i maj4 ogromne pieniqdze, Natomiast iezeli
Pafistwo zobaczycie szpital w Jqdrzejowie, to nawet je2eli bysmy chcieli komué

wydzier1awió, to nie mamy co wydzieraawió. My wlasnych Srodków nie mamy. W biezqcym

.oku nu dzieh dzisiejszy na zakup sprzetu przeznaczylem 550 000 zl. Ja sip nie bpdq chwalil

publicznie ile na sprzqt przekazalem pienipdzy. I to jeszcze kombinujemy jak by to zrobió. Bo

io nie jest szpital dyrektora, tylko jest szpital czyj inny; to jest szpital wszystkich. Tak jak

powiedzialem do wszystkich rad gmin zwróciliSmy sig, zapadly uchwaly i tych pienigdzy nie

mamy. Mam sig skarzyó do przewodnicz4cego rady na wójta, czy burmisttza, 2e nie dal

pienigdzy? A kto mnie do tego upowaznlt, zeby sig skarzyó? Nikt. I nie bEde zadra2n\al

i¡uacji. ChcA Paústwu powiedzieó, 2e ró2ne s4 przypadki w tym kraju. W materialach

Zwiqzku Powiatów Polski jest, ze jakby zjednoczyly sig wszystkie samorzqdy powiatowe

iwszystkie samorzqdy powiatowe zajmul4sig tym szpitalem - majq w tym szpitalu udzialy.

Rózne s4 rozwi4zania. 35 szpitali powiatowych jest w tej chwili prywatnych albo spólkami ze

I0O Vo udzialem samorzqdu. Ja nie chcg bronió powiatu, bo nie jestem od bronienia powiatu.

Jestem od bronienia szpitala. Jezeli ustawa o ZOZ nakazala organom samorzQdowym

prowadzió obiekty ochrony zdrowia, a ustawy ustrojowe nie mówi4 o zadnych pieni4dzach

podobnie jak ustawa o finansach publicznych, o przychodach i dochodach powiatów. Wladza

centralna rzucila szpitale powiatom po to, aby uznaó,2e szpitale nie wytrzymuj4i sig same

zlikw-iduj4. Narodowy Fundusz, czy Kasa Chorych powstaty nie po to,2eby pomóc szpitalom,

tylko po to, aby zlikwidowaó szpitale, które s4 slabe. Ustawa o pomocy publicznej, to jest

pseudó pomoc, bo jezeli mnie 4,2 ml kosztuje ustawa 203, aja mogp tylko o 2,15 ml

wysr4pió, bo to dotyczy lat 2001 - 2002. aresüawladzy nie obchodzi, to jaka to jest pomoc?

Je1eli z tego odprowadzg podatki i ZUS, to odprowadzg 50 Yo; zostanie I, I ml, to jak to jest

pomoc? To jest iadna pomoc i wszyscy o tym dobrze wiedzq, tylko spoleczefistwu siQ mówi,

co to sig nie robi, 2eby uzdrowió tg sytuacjg. To jest cale nieszczg3cie, 2e my na szczeblu

powiatu szukamy róznych tródel, a centrala absolutnie o tym nie myÉli. Czy Pañstwo

pamigtajq? Na sali kinowej dwa lata temu byl posel Piecha, czlonek sejmowej Komisji

Zdrowia. wyraánie powiedzial, ze minimum 30 oA szpitali idzie pod mlotek. W ,,Pulsie
Medycyny" ukazal sig jego artykul na 3 strony, gdzie wyra'ánie powiedzial,2e szpitale ile

zarzqdzane pójdq pod mlotek, jeéli nie spelniaj4 warunków. Jezeli chce sig mieó szpital, to
jedyna racjonalna decyzja, to byla decy4a Rady Powiatu o budowie. Innej decyzji byó nie

moglo. Teraz trzeba szukaó pienigdzy. Za?Jada sip w calym procesie inwestycyjnym
pozyskiwanie pienipdzy unijnych, ale je2eli budzet unii na lata 2007 - 2013 nie zostanie

uchwalony, to nie wiadomo, jakie Polska dostanie pieni4dze. Trzeba bgdzie prawdopodobnie

ogromnego wysitku calego powiatu, aby pomóc w tej budowie. Rózni ludzie w rózny sposób

naglaéniaj4 ró2ne sprawy. powiadajq ze s4 konflikty. To przecieL nie lekarze i nie dyrektor

stworzyli sobie konflikt, tylko róZni lvdzie, wykorzystujqc to, co lekarze napisali: ,,2€
wzglpdu na warunki techniczne i brak sprzQtu my nie bgdziemy w tych warunkach
pracowaó". Tego nie nale2y uznawaó za konflikt. Ja równiez slyszalem wypowiedá zastQpcy



ordynatora, kiedy powiedzial. ,,Pan ma dlugopis i Pan pracuje, to ja teL musz9 mieó skalpel

i inne rzeczy" i slusznie to powiedzial. Tu jest problem: szpital jest zaniedbany pod wzglgdem

sprzgtu. Aparaty rentgenowskie do stycznia 2005 roku nie mialy pozwolenia na uz¡kowanie

Dostali$my pozwolenie na I rok. Nowy aparat rentgenowski kosztuje 600 000 zl- Do koica

listopada ioitanie zlo2ony wniosek o pieni4dze z Funduszu Norweskiego opiewaj4cy na 2 ml

zl. Wszystko robi sig w trybie w\qzanym. Jezeli wniosek dotyczy spraw inwestycyjnych to 30
oAtrzebaprzeznaczyó na szkolenia. W naszym przypadku bgdzie 600 000 na szkolenia, a 1,4

ml na sprzgt. Potrzeba sprzgtowa tego szpitala to ponad 6 ml zl. Te potrzeby zostaly

*yrpe.yfikowane, aby organ zalo2ycielski wiedzial o nich. Samo wyposazenie oddzialu

,utunko-"go i bloku operacyjnego to kwota 3,5 ml zl.Pani kardiolog zlo2yla wypowiedzenie,

bo uznaLa. Ze pieniqdze, które zarabia w szpitalu, sq male. Zapewne bqdzie miala praktykq

prywatn4 a izpital od I stycznia zatrudni kardiologa, moze dwóch.. Jezeli chodzi

b iabezpieczenie, gdyby nie istniat oddzial chirurgii: mogQ mieó jutro wydzierzawionQ salp

op.ru.y¡n4 w innym powiatowym szpitalu, bo rozmowy s4 przeprowadzone. Pacjenci bpdq

tám kiáiowani. Dyrekiora nikt nie ma obowiqzku prosió;jezeli ktoé zlozyl wypowiedzenie, to

niech je wycofa. Dyrektor nie wymaga, aby go proszono.- 
Radny Pawel Smor4g zapytal, co ze Srednim personelem w sytuacji, gdyby nie bylo

oddzialu chirurgicznego. Radny Smor4g rozumie, ze ekonomia jest na pierwszym miejscu, ale

czy nie przyczynt sip to w przyszloÉci do likwidacji oddzialu chirurgii?
Dyrektor Stanislaw Stelmasiúski odpowiedzial, 2e I grudnia rozpocznie siQ remont

tego oddziatu, poniewaz nie moze funkcjonowaó w takich warunkach. Remontu nie zrobi siQ

za miesiQc; bgázie trwal przynajmniej 2 miesi4ce. Wczeéniej nie byl robiony ze wzglpdu na

koniecznáió wykonania 
-ekspertyz. 

W 1997 roku zosta\a zrobiona ekspertyza, z której

wynikalo, ze stropy jeszcze do czegoÉ sig nadajq. Byla wazna przez 5 lat i w tym czasie

m'o1na bylo zrobló remont na tym oddziale bez wymiany stropów. Poniewaz waznoSó

ekspertyzy skoúczyla sig w 2002 roku, nie moglem sobie pozwolió, aby tam coé robió. W tej

sytúacji zostala wykonana nowa ekspertyza. która potwierdzila, 2e nadal na tym moZna robió.

úoUeó tego zostal ogloszony przetarg na remont, wykonano dokumentacjp i zostanie to

rozpoczgte. Przetarg rórtut ogloizony 21 puádziernika; potrzeba na to okolo 6 tygodni' Jezeli

nie bgdzie protestów, zrobimy to. W tym czasie trzeba bpdzie pacjentów gdzieS posylaÓ.

Jezeli chodii o wyniki poszczególnych oddzialów, to finanse publiczne nie s4 tajne i mogQ

pokazac,jak to wygl4da Powiem tylko, ze dziqki oddzialowi wewnptrznemu, który daje 1,1

ml zysku, szpital istnieje- 
Radny Andrzej Hatny zapylal, co mieszkaniec Jgdrzejowa ma zrobió w grudniu

w przypadku zatrzymania moczu lub koniecznoéci wykonania gastroskopii. Mówil pan kto

wykonat wigkszy kontrakt; trzeba powiedzieó, 2e pracownicy wykonali. Mówi Pan, ze s4

braki sprzgtowe; do tych braków dochodzq teraz braki personalne, bo lekarze siQ zwalniaj4'

Jak mo2e istnieó szpital bez kardiologa, bez urologa, bez gastrologa? Mieszkaniec Jqdrzejowa

chce wiedzieó, czy w grudniu moze na coé liczyó w tym szpitalu, czy nie. Szukanie nowego

personelu trwa od trze,ch miesiqcy; mamy trzy tygodnie do koñca okresu wypowiedzen. Pan

byrektor mówi o rzeczach, o których ja móglbym teL powiedzieó, ale nie chcQ. Wiele

móglbym powiedzieó na temat budowy, na temat planowanej budowy .... Pan mówi, 2e za 50

m'ryLuOujemy szpital w ci4gu 4 lat. Pan nie zagwarantuje, 2ebgdzie to wybudowane maj4c

nu*.i érodki finansowe. PrzecieL ten szpital, ten blok operacyjny, ten oddzial chirurgiczny.

nie projektowali szewcy, nie budowali stola¡ze, tylko fachowcy wylaniani w takich, czy

innych przetargach. Szczegolów moZe nie znajq wszyscy; sprawQ prowadzi prokuratura

i dokumentacja odnoénie tej budowy jest w prokuraturze. Szpital jest zdekapitalizowany -

wszyscy o tym wiemy. W szpitalu nie ma sprzgtu i nie ma czym leczyó chorych - jak mówió

o wykonywaniu. Nie ma sprzptu, ateraz dochodzi sytuacja, 2e nie bqdzie personelu. Jaka jest

perspektywa tego szpitala? Przede wszystkim ludzi sig nie szanuje, ludzi wyksáalconych.

dlatego odchodz4 i to jest jeden z glównych powodów. Ci ludzie pracowali przez lata tym, co

mieli, wiq.zali to ,,na sznurki". Wszystko, co pozostaje, co Panu pomagaj4 to jest w sferze



deklaracji; nie chcQ podawaó przykladów, gdzie pieni4dze id4 i na co. Zalo^g siQ, ze budynek

patio Swigtokrzyskilgo Centrum Onkologii jest wigcej wart ni2 caly szpital w JQdrzejowie

irlO-rny pra*dé, nie-uprawiajmy demagogii. ,,Wszyscy sq áli, ja jestem dobry, personel nic

nie robit, a kontrakt to dyrekior wykonywal". To pielggniarki, lekarze i inny personel

wykonywali kontrakt. W takich warunkach dalej nie moZna pracowaó. Mówimy o tym od

siárpnia i jestesmy niedobrzy. Dyrektor. znaidzie takich, którzy bqd4 w tych warunkach

praóowaó - moZe sig jeszcze tacy znajdq' Zyczq powodzenia'

Dyrektor Stanislaw Stelmasiñski powiedzial, 2e nie bqdzie polemizowal z doktorem

Hatnym. 
",,Je1eli 

doktor Hatny chce, to niech przyjdzie, to mu dam ekspertyzp tego budynku'

niegíi napisali, ze tylko fundamenty s4 dobrze zrobione. Mam zasadnicze pytanie: jak siq

*ri[lo jakiegoé inwéstora zastgpczego i go siq z niczego nie rozliczaio, robil, co chcial' bo nie

byl przedstawicielem inwestora tylko wykonawcy, to do kogo mamy pretensje? Trzeba

wszystkiego pilnowaó".
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik - w zw\qzku ze swobodnq dyskusj4 pomigdzy

dyrektorem Stelmasiriskim a radnym Andrzejem Hatnym - przypomniala,2e odbywa sig sesja

Rady Miejskiej; powiedziala, ze radni dowiedzieli sig wielu szczególów i po dyskusji widaó,

ze konflikt w szpitalu jest. Widaó to golym okiem.
Radny Wojcieth Bilewicz - poniewaz uchwala ma byó podstaw4 dla ewentualnych

zwolnieú - zap1¡.al, czy nie nalezalóby umieéció w $ 2 konkretnych sum, które maj4 byó

umorzone. Sumy s4 w uzasadnieniu, czy nie powinny sip znaleáó w treéci uchwaly?

Skarbnik Gminy BoZena Ciepluch uwaZa, ze nie jest to potrzebne, poniewaz w S 3

mówi sig, 2e naleznoíci, o których mowa w $ 2 objpte s4 postppowaniem na warunkach

okreÉlonych w ustawie, a ustawa mówi, ze s4 to zobowi4zania na dzieh 31 grudnia 2004 roku'

Radca Prawny Danuta Kiwiorska: Odnoénie samej uchwaly. ona. spelnia wymogi

formalno prawne, jest taka, iak przewuinie wszystkie rady gmin podejmujq ChcS Paistwu

powiedzieó, ze to jlszcze nie wsrystko; ustawa o pomocy publicznej i restrukfuryzacji stawia

p.*n. inne wymogi, co do nalázno |ci za biezqcy rok' Jest lvymóg' 2e co do biez4cych

iówniez winny 
"uluse 

jakieÉ decyzje. Nie wiem, czy na dzieh dzisiejszy Pan Dyrektor

w ogóle sie zwrócii z talimi wnioskami do Pana Burmistrza. Nie wiem, kiedy siQ w ogóle

zwrécil o podjpcie tej uchwaly, bo z tego, co wiem - jesli mówig íle, fo niech Dyrektor

sprostuje - wszczgci. p.o..ru-restrukturyzacji mieliécie Paústwo 10 sierpnia. Dzié mamy 8

listopaáa. Nie orientuje rip, kiedy wptynal wniosek o podjgcie uchwaly, która to uchwala

,nor. byó podjgta w óiagu : mlesigcy. 
-Co 

do biez4cych - równiez jest wymagany wniosek

o odroczenie piatnoÉci,b6d;o rozlozenie nale2noéci na raty. Tyle od strony prawnej

Szanowna pani Przewodnicz4ca. Jeaeli Pani pozwoli - kilka slów, jako mieszkanka tego

miasta. Proszg Pañstwa. Czytalam, tak jak inni, w prasie o tym konflikcie, za wiele nie

wiedzieli5my. Cieszp sip, ze dzisiejsza sesja dala mozliwoéó, 2e cokolwiek dowiedzieliémy

sig na ten temat od orOb, które winny tych informacji udzielió, a konkretnie od Pana

Dyrektora. panie Dyrektorze. Ja bylam wielokrotnie pacjentk4 tego szpitala - konkretnie

oádriutu chirurgii, já i mOj mq2. Bez wielkiego patosu powiem, 2e zawdzigczam Lycie tym

chirurgom, tyrri ztym chirurgom, którzy wykonali operacjg, której moze-by sig nie podjal

,nu"tÁi" lepszy sipital. Ja iviem jedno: jeÉli czlowiek sklada wypowiedzenie, to jest akt

ostatecznej desperacji, bo jezeli cziowiek otrzymuje wypowiedzenie, to jest to niew4tpliwie

potgzny stres, ála niet tOrytn koúcz4cy sig nawet samobójstwem. Natomiast jezeli czlowiek

sam sklada wypowiedzenie nie maj4c jakichS perspektyw pracy zapewnionych' to naprawdg

jest to akt osiátecznej desperacji. Pytam jako mieszkanka Jgdrzejowa'. gdzie mam pójéó 1

grudnia, gdzie *u p-O;Se moja rodzina, moi znajomi, s4siedzi, z dolegliwoéciami' które

lymienit pan Hatny, gati" mája pójsó ci biedni emeryci, których nie bpdzie staó pojechaÓ do

piywatnych klinik óry lnny"h szpitali, dzigki temu, ze istnieje konflikt. Panie Dyrektorze. Od

rtiony prawnej ,.""i ujmuj4c, tó prawda, 2e ten, kto sklada wypowiedzenie, to on musi je

*y"ofui, ale kodeks pracy-mówi. ze nie mohe tego zrobió bez Pana zgody - to jest !\rymóg

foimalno-prawny. Nié wiém, jak ta sytuacja blizej wyglqda, szczególów nie znam, ale wydaje



mi sig grubq ironi4 ze strony Pana, gdy Pan mówi. ,,oni pracy nie znajd4 w caiym

wojewódáwie". To daje wiele do mySlenia o tym konflikcie w szpitalu. Chcialabym

wiédzieó, co nimi powodowalo, ze podjgli taki akt desperacji. Moze Pan odpowie; oczywiscie

nie musi Pan, bo ja nie jestem 2adnq radn4 ja jestem mieszkaúcem tego miasta.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik - w zwi4zku z pytaniem Pani Radcy -

poinformowala radnych, jak4 ma korespondencjg w tej sprawie: Pismo o restrukturyzaci\

ZOZ od dyrektora z dnia 16 maja 2005 Í, gdzie dyrekcja zNiraca sig z proib4

o restrukturyzacjp zobowiqzaú z tytulu podatku od nieruchomoÉci; pismo zostalo przekazane

do Pana Burmistrza w dniu 18 maja 2005 r.; 6 czerwcaotrzymalam pismo od Pani Skarbnik

Bozeny Ciepluch; pismo zostalo przeslane w zaLqczeniu do odpowiedzi Dyrektorowi ZOZ

wdniu 15 czerwca 2005 r.; otrzymali je równiez radni Rady Miejskiej. Na tej podstawie

podejmujemy uchwalg. Przewodniczqca Rady poprosila o wyjaénienia Pani4 Skarbnik, która

przygotowy\rvala uchwalq.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch. Ju jq przygotowalam, poniewul nikt jej nie

przygotowal. Pismo od Dyrektora, w kfórym sig zwracal z proéb4 rzeczywiécie przyszlo do

;ur-; maju. Nastppne pismo przyszto w miesi4cu paidzierniku, ale dotyczqce innych

zobowiqzaú wobec 
-gminy: 

dotycz4ce oplat za korzystanie ze érodowiska. Po tym piSmie

dopiero, gdy Pani i finansów zadrwoni\a z pytaniem, czy gmina tak4 uchwalg bpdzie

poiej.o*aé, zorientowalam sig, 2e terminy mijaja i dlatego pozwolilam sobie projekt takiej

uchwaly przygotowaó My mieliémy pismo o podatku od nieruchomoici, natomiast naszymi

dochodami sq jeszcze inne dochody.
Przewodniczqca Rady zapyrrala, czy o to Pani Mecenas chodzilo; po potwierdzeniu

powiedziala: rozumiem, ze j est Pani usatysfakcjonowana odpowiedzi4.
Dyrektor Stanislaw Stelmasiúski powiedzial, ze problem mozliwoÉci umorzenia

érodków pienigznych wynika z art.9 ustawy. Natomiast w art. 25 ustawy pisze, ze w ci4gu 3

miesigcy 
^od 

dnia wydánia postanowienia o wszczpciu procesu restrukturyzacii uzgadnia

projekt programu zwierzycielami wierzytelnoSci publiczno-prawnych. Nie jest napisane' jaki

io árgun w- gminie ma )robió. Projekt programu przeslaliémy Paústwu i ttzeba by w tej

kwestli *ypo*i.drieó sig na tak albo na nie. albo powiedzieó, ze opiniujemy negatywnie,

albo powiedzieó, ze opiniujemy pozytywnie.
przewodniczqca Rady Miejskiej powiedziala, ze uchwala jest przygotowana, dotyczy

meritum sprawy i jesi przedmiotem dzisiejszych obrad. Dywagacje na ten temat nie maj4 racji

bytu i *piy*u. Podejmujemy uchwalg dotycz4c4 zalegloÉci, co jest wyrainie powiedziane

w uzasadnieniu, na dzieñ 31 grudnia 2004 roku.
Dyrektor Stanislaw Stelmasiiski zwrócil uwagq, 2e

naleznoéci, tylko o projekcie programu restrukturyzacji.
nie mówi o restrukturyzacii

Radny Adam Wójcik powiedzial, le zrozumial z wypowiedzi
wypowiedzenie sig Rady na temat projektu restrukturyzaci\. Czy
niezbpdne?

Dyrektora, iz konieczne
w Swietle przepisów to

Jest
jest

Dyrektor Stanislaw Stelmasiúski przytoczyl treéó art. 25 ustawy W zwiazku z tym

zapisem do gminy zostal przeslany program restrukturyzacji.^ 
Radny Krzysztof Swietlik uwaaa, 2e jezeli Rada ma zaj4ó stanowisko w tej sprawie, to

ka2dy radny powinien otrzymaó program restrukturyzacJi i zapoznaó sig z nim.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik poinformowala, ze jest to dosyó gruby biuletyn,

który przekazala do Pana Burmistrza. Przewodnicz4cauwaia, ze od tego jest Urz4d' zeby

ewentualnie kierowal sprawp: azy ma wróció do Rady, czy lJrzqd podejmuje sip

przygotowania uchwal.
Radny Pawel Smor4g: jezeli Pan Dyrektor pokazuje nam program restrukturyzacji

i moze jest zobligowany terminem, a my, jako radni nie znamy tego, to dziS zal.atwimy jedn4

sprawg - czqéó zobowiqzañ - a drug4 pozostawiamy na okres pólniejszy. Panie Dyrektorze'

izy uchwala odnoénie restrukturyzacji jest tak pilna, ze Rada musi sig dzisiaj wypowiedzieó?

I



Dyrektor Stanislaw Stelmasiúski odpowiedzial, ze jest potrzebna, poniewaz dostal
postanowienie o wszczgciu restrukturyzacji 10 sierpnia. Ma 3 miesi4ce czasu do zlozenia
dokumentów, zeby byla wydana decyila o wszczgciu postgpowania. Termin mija 10; dziÉ jest
8

Radca Prawny Danuta Kiwiorska: powtórzylam pytanie: co spowodowalo, ze od 10
sierpnia Pan dopiero program przedto2yl 24 paidziernika? To retoryczne pytanie. Proszp
Panstwa. Uchwala spelnia wymogi formalno-prawne i wystarczy. Poniewaz uzgodnienie
programów - ustawa nie mówi, który organ. Poniewaz Burmistrz jest organem kompetentnym
do umarzania podatku, wigc ja osobiécie uwaíam,2e wystarczy, jak Burmistrz to uzgodni
w formie postanowienia, 2e pozytywnie. Rada nie musi. Z tego co wiem, wszystkie rady
podejmujq uchwaly o takiej treéci. Program oczywiicie powinien byó przedstawiony radnym
i powinni sip zapoznaó. Ale kiedy, jak wptynql dopiero 24 puádziernika do Urzgdu?

Dyrektor Stanislaw Stelmasiáski powiedzial, ze te data nie jest prawdziwa. Znacznie
wczeÉniej zostal przeslany.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczy'tala projekt uchwaly

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr )(LV 354 I 05 w sprawie pomocy
publicznej i restruhuryzacji finansowej Zespolu Opieki Zdrowotnej nastppujqc4 iloÉci4
glosów.
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
fuchwala nr )(IIl354i05 w zalqczeniu do protokolu/.

Naczelnik Wydzialu Zdrowia Starostwa Powiatowego w Jpdrzejowie podzipkowal
radnym za podjgcie uchwaly.

4d .3 .
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Przewodniczqaa Rady Miejskiej
zamkngla obrady XLI sesji Rady Miejskiej

Protokolowala

Teresa Borowska

w Jqdrzejowie Ewa Ptasznik o godzinie lóss
w Jgdrzejowie.

Przewodni czqca Rady Miej skiej w Jgdrzejowie

mgr Ewa Ptasznik

t 0


